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be handed and. I was close enough to him to shout over the 

hubbub, ’’Rosie, give it to Hafer* ’ Hafer is here* Give it 

to Rafer? And Rafer came in behind us and with Mer’s 

reaching ovey, Rosie released the gun to him* They had 

already tak^n it out of SirhanM hands*

Q All right. And what did you do at that moment then 

did you*—

A I reached for Sfrhan’s leg—

Q All right

A -’-left leg which 1 immediately picked up, threw 

an aria lock on and held through until the police came.

Q All right. The police did arrive? .

A The police arrived. It seemed like five ox5 maybe 

six minutes later.

Q And what did you do when you were first aware that 

the police were there?

A It seemed the buffeting around and the trying to 

transfer the suspect carefully to the police and protect him 

from the people who 'would like to kill him, seemed to be a 

rather hectic moment and we were pretty well jostled in. this 

time by both the police and the people trying to get at the 

suspect. In fact, I found somebody was wiping my face with 

ice because I was more or less covered, with blood. I wasn’t 

aware of it and kind of surprised that somebody swabbing 

away at my face but I had gotten'two minor bruises on my face 

6
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from either being kicked or caught in the struggle with 

Sirhan*

. Q All right. The police arrived and you released 

your hold, as I understand it, and then the police took 

custody—- } ■

A Bight.. • .

‘ Q , -^of the suspect? ■ . '

A That moment, Jesse Unruh was on the area behind the 

table, I think, or either that or right on the table or it 

seemed to me he was up high and he is screaming, ”1 want him 

alive. I want to hold you responsible for'the policeman.

X want him alive.” And this is the transfer®

Q Very good. As to the suspect, did you feel that he 

was resisting during this struggle?

A Very much so. Resisting in a sense that his body 

was struggling in a very wiry sense and he had, it seemed to 

me, an incredible amount of strength for such a small man. 

But his face was tremendously tranquil for a person in such 

a condition as far as X was concerned. He seemed the least 

wrought up of all the people involved, so much so that it was 

hard to put that face as a person that*s being attacked by 

some pretty massive men. ■ ’

Q Did you hear the suspect say anything? -

A Not a word. Just grunted and let out a cry of pain 

when I twisted his ankle and let out a gasp of air when Jesse 

finally took his body off his stomach. '

. 7
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A I mean Kosio Grier,

Q Bosie Grier took his body? -

A W, '

Q All-right* You said before that there was blood

on you,. Do you know whore that blood, came from? .

A There was two small cuts on ay face but I don't 

know where so much blood came from* No, X don't* 

- Q Did you see the suspect bleeding?

A No, X didn't* .

Q Was there anybody else in your group that; was 

bleeding? ■ - •

A Nope, not that I know of* I got blood on nay suit. 

I got blood on my face*. X' had some in my hand* I don't know 

where it all came from* •

Q All right* After the. police took custody of the 

suspect, what did you do?

A I waited until they took the rest of the victims 

through the kitchen area because I wanted to proceed back 

through, to where I had been standing to pick up my girlfriend, 

' Q Uh-huh* All right* Now, have you made any state­

ments to people other than the.news media that, night?

A Official statements? . ■

Q Official statements? • .

■ A No* No official statements to anyone* .

Q The .FBI has not Interviewed you? ■

618 (R-3-4)
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A Kos they have- not. Tn order to record my thoughts, 

my friend? Gary Smith, who was in television business, made 

a tape somewhat similar to this* Very, quickly asked of the 

incident because I said to him and X say. now that as you read 

more and as you see more of the material that comes out, you 

become inclined to incorporate that into your commentary and 

X donst want'to embellish anything* I*d like to have it 

clear from the beginning, .

Q All right; Is there anything you can think of at 

this time that you would like to add at this interview?

A Well, I don*t think so*

Q Okay, well, thank you very much, Mr, LaHlve*
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^A,v./.x\ ft v U 'VliM \V/IELD INTERVIEWS 

arso^tJ^'^n^ ®Ff Muriel Co (Mrs)

1 bfl v

Time 7:15PM-

usiness Address & Phone 627-7011-8

esidence Address & Phone 1100 S Monterey Park OU 3UO78

nformation. (To be complete the report shouId include: Who,What, When, Where, Why,' 
Above woman came into the Police Bldg at approx 7:00PM and informed & H°w) 
an officer at B^O.D. that she thought that she might bo the woman that the 
police wore looking .for regarding the Kennedy shootings I went down to BcOoD4 
and escorted this woman and her husband to an interrogation room on the 3rd 
floor. She stated that she was present in the serving,kitchen area where 
the shooting took place and at the time the Senator was shot. 'She'went on 
to state^that'" after'‘the"shooting she'talked to two waiters, one was a Negro, 
the other was a Male/Cauc of poss Dutch descent and described as old and 
short. The Cauc told her that the'suspect (Sirhan) had asked him earlier- 
two or three time if Senator Kennedy was coming through this particular area. 
Mrs. Lee feels that it might have been this conversation with this waiter 
that resulted in the police looking for the girl in the “Polka ^otn dress. 
She thinks that she might be this girl. Mrs. Lee is a Fem/Csuc Lp8 yes? 
5-5 2" 120 lbs, blk hair, has eyes. She claims that she was wearing a blk 
long sleeved dress and a large white hat siminamto a "Chef’s" hat (nothing 
with Polka dots however). . ; '

Mrs. Le© stated that she entered .the "Embassy” room through the main doors 
at approx. 9:00PM, Tues, June ^.th. Sometime later she entered the hall 
which leads to the kitchen area, passed through the doors leading to the 
kitchen and sat in one of two chairs located just inside these doors. Just 
before the Senator finished his Victory speech she left this location and 
went to one of the bars off the main lobby and got a drink. $he returned 
shortly thereafter and was in the area of the doors leading.to the Colonial I 
Boom when she heard the shots and subsequent commotion. She- did not see. the 
Senator after he was shot. The only person she recalls seeing at this time 
was 1^.,^ Sbjca.de..., and' this was just after he had been shot and was down on the 
floor?" Right after the shooting a large group of men who had Sirhan in 
custody passed by her and into the Colonial Room, ^he claims that she ^struck. 
Sirhan on the head with her purse and they passed by. She does not recall 
seeing Sirhan at any time prior to this. ■ ■

It is this investigators’ opinion that this witness is not the woman sought 
that was wearing the "tolka Dot Dress”, based on her age, physical descript­
ion and her own description of the clothing that she was wearing.



(WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

wing ' interview contacted by phone above date and time by J. R.

: Mrs. Lee stated .that on the night of 6-4-68 she arrived at
sador Hotel approx 9 PM. She stated she was a fan of'Senator
ND. UNTIL RECENTLY BEEN very active in politics. Further spates
of the ^evening she _was^ in.., or near„.^e„Mtpapn,, are a. During

-or's speech*, I was seated in ..the JJTtchej}., ^.rp.a^n a^ chai^ 
for interviewing peopTe^by’,ABC-T.V. Just pjip? to. the finish 
mator's *soeecn"I went out into the main kitchen area to see if
jet a drink. One of the bus boy’s directed me out of tne kitenon
area in the main lobby. I got my drink and returned,, into the 
:hen area and was just entering the pantry area by the entrance 
Colonial Press Room when OeaEi^wnat ,In^ as '

•-. I looked toward where the gunfire noise was coming, I,„§^ 
•ade^gp^down and I .saw a bunch of people struggling with..the ’ 
A2~ jia^-J^ • TKe^o’n Iv “ph e~~T*~saw~g^ •
■•efeTaKhg~the susoect out, i hit him with my purse. “

states she was interviewed by R. L. Sauter

MRS MAKING INTERVIEW: APPROVED BY: 
,S/Lt. Pena



.INTERVIEWS

’ . ERV.IEWED: LEE, Muriel C. (Mrs.) DATE/TIME 7/17/6S- 10am

CE cauc HAIR blk EYES hzl HT 5-?|WT 120 DOB ;

OPPRESS 1100 So. Bradshaw st.. Monterey PkPHONE CU 3107#_____________ _

DDRESS , housewife PHONE

. N: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY 5 HOW,'

■ring interview contacted by phone above date and time by LR. Mac______

: Mrs. LEE stated that on the night of 6/A/6S she arrived at the

r Hotel approx. 9pm. She stated she was a fan of Senator Kennedy 

recently been very active in politics.’ -Further states that most 

ming she was in or near the kitchen area. During the Senator's 

was seated in the kitchen area on a chair which was used for

ing people by ABC-TV. Just prior to the finish of the Senator's 

vent out into the main kitchen area to see if I could get a drink. 

j busboy's directed me out of the-kitchen to a bar area in the maih 

got my drink and returned’into the main kitchen area and was just 

she pantry area by the entrance near the Colonial press Room when I 

; I later identified as gunshots. I looked toward where the gunfire 

coming, I saw PAUL SCHRADE go down and'I saw a bunch of people I

; with the suspect who had the gun. The only one’ I saw get shot was1 

IDE. As they were taking'the suspect out, I hit him with my purse. 

sates she was interviewed by’R. L. Sauter.’
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STATEMENT OF SUZAHHE LOCKE
TAKEN AT THOMPSON KAKO V/OOLRIBGE 
fl SPACE PARK. REDONDO BEACH 
TUESDAY, JUNE 25, 1963, 2:00 P.M. 
QUESTIONED BY: SGT* BE J, PATCHETT, 

SGT, J, R, MacARTHUR, 
SGT, CHARLES COLLIBS

SUMMARY REPORT DICTATED BY LAPS OFFICERS, REPORTED AUD
TRANSCRIBED y SHARON TKIELMAU, GSR, OU JURE 23, 1963

SusannefLocke resides at 6>45 South Victoria, f6, Los Angeles 
telephone 750-7615, date ci’ birth_April_ 27s 1947® Her busine; 
telephone extension is 62213,

Suzanne Locke stated that she was a member of the 

’’Kennedy Girls”, a volunteer organisation working for the 

election of Senator Robert Kennedy, She was at the Hotel the 

evening of the shooting to moot the Senator along with other 

members of her group. She recalled just prior to the Senator 

speech, when she was standing on the left side of the stage, 

(this would be the left'side looking from the 'stage to the 

audience) that she noticed Irwin Stroll, one of the victims 

of the shooting, standing there also. Sho recalled that the 

room was quite crowded and there was a lot of pushing and 

shoving in order to get a position close to the stage. She 

was with a friend of here, Acquline Sullivan,

While standing in’the area, someone stepped on, or 

in some other way injured, Lockers friend Sullivan, The two 

decided to leave the Embassy Room and went to the area behind 

the stage. They were'resting in this area when Richard-

, J^>
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Aubory (described as a Kale &t"t srd a member of the Kennedy 

campaign) came up bo her and during a short conversation 

informed her that Senator Kennedy would be going through the 

kitchen after giving his speech* Sho and Sullivan went into 

the kitchen ^^aa and watched the remainder of the speech on 

a television mnitor which was located on the left-hand side 

of the room imodiately upon entering the double doors into 

the kitchen from the Embassy Hoosu As she recalledy Sullivan 

was seated to her left at the. edge of the table and on her 

right was Eagurro* the Hotel employee*

At the conclusion of his speech ? the Senator 

entered the kitchen area and when he walked by her she 

remembered congratulating him and referring to him as 

upresidentn and that ha turned6 smiled and acknowledged the 

remark* The next thing that she recalled was hearing a 

popping sound which She later came to know to be shots* She 

heard approximately eight to ten of those sounds* She saw 

a oi fall to the floor (probably Paul Schrado) and she saw 

another lady hit in the head (probably victim .Evans)* She 

turned to her left and saw her friend Sullivan sink between 

the table they were sitting on and a cabinet* Her first- 

impression was that Sullivan had been shot*. • She jumped from 

the table and began exiting the room via the double doors 

going in the direction of the Embassy Roes* She did not seo 

the suspect nor did she see the Senator being shot*
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Kennedy would co out through/she kitchen* and therefore you 

proceeded to the kitchen ahead of' hira?

A Yeah,

Q You saw him as he entered the kitchen?

A Uh* yeah; I saw bin as he cane through the door,

Q You arc* .familiar with the ^ock-vp stuff when you

were do/ntown, Kow* where were you standing when bt- came 

through the door? Shored a partition about 16 feet inside 

that door, Do you recall that partition coming out from

the ice machine?

A Uelij inside the doer thereof two doors there,

Q Yeah* that6s right,

A Double door,

Q Double doorj right*

A And I had aor.e out the right door as you fubo 

the kitchen. Ko had come in the left door v?ith people

Form 618 (R-3-4)
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somebody valuing to him as they .walked through there,

Q There was somebody talking to him as he walked 

in?

A ^eah, he was walking in front and somebody was 

walking behind him. There, was somebody to his right talking 

to hfej some typo of microphone, sone guy, that's all I 

can remember up to this point. They were walking very 

fast. And what I consider walking as a. fast pace. Wo go 

through here,

. Q All right, now, you8re in front of the ice 

machine? ' ' ' '

A Xfm right about here. He then reaches across w 

Ec's still walking. This is where the fellow reaches across 

to' him, and ho reaches to shake his hand.

(Unrelated conversation)

Q All right, you are in front of the ice machine, 

and he stops to shake-shake hands?

A I guess he stopped. Xt seemed like he might

have moved dust right across in front of him. The thing 

that impressed mo was ho was out in front alone. There 

were no people in front of hih whore.as before most times 

there had been people in front of him, like Barry or anybody, 

■h was just like standing alone, and then he reached- across 

to get that kitchen guy. Kitchen, you know. That's what 

went on. Sirhan was on this table
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Q Vclh when ^ci^; joa fi^Su E;,rc;ie of Dirk?a? Did 

you see bin at all prior to the shot? ■ .

A KOj X was a;'^ of £i?han when X looked up and 

sau Kenedy bite I mean X saw kin star-tins., you know# like 

ho was ey?at^O5 and bo was [pins like that and started to 

fall, fenl turned and went right to this corner hors ‘ 

somewhere, ’

Q In your criminal interview I think you said that 

you actually—you didn’t hoar the flash but you heard the 

shotand you thought you saw the gun?

•A Ho, I could see tho gun, I couldn’t seo Sirhan’s 

face though, ’

Q All right# now? when you could see the gun# 

there was obviously a brad holding it—

’ A yeah# I saw this,

Q Could you distinguish any clothing on it or 

anything like that? ■

A Ho, I—-I’ 'think he—I think it was a bare hand, 

I eo^j you know, I think he night have had a short-sleeved 

shirt on, X don’t think ha bod a long-sleeved shirt on or 

a jacket, X don't know, It looked like lie was from behind 

somebody, Thore was somebody standing up like this# see# 

so that to me it looked like ho just had# you know# a hand 

over hors, That's why, ■ ■ ■

Q you say that you think he stepped from behind 

s Oipw ocd^ ?
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Q BY S62t COBLXKSs Ze was r>Ull standing yis^ 

there? You, could still see the gun in his hand and the gun 

continued to fire? • . • ’

A Yeah, that’s why I get—that’s why X got—tbat’s 

where X was jscarod., down bf?e; because X cquM seo the thing 

popping off, and I thought somebody would hit his hand and 

it might be*at is, but then somebody grabbed him from bUxind. 

A guy got up behind and grabbed frcci the nock, X thinly and 

other people jumped on him and dragged ban dawns ^ I think 

most people in this roam were not aware that Sirhan Sirhan 

hud shot Kennedy even while they were fighting with him on 

the tableo I think most of - the- people that camo into that 

room did not leno?/ that Sirhan Six-ban was the guy that shot, 

X think because they had him on the table pinned (lopi; he 

was kicking and they i;$w hitting him.

Q BY SCS, &cASiZJRs You got that folds?.1?

Q SGi', COisIdiiSi Keg x s/xOuiu have brougnj xu# 

Bara it, we got a bunch of the pictures now that showed us 

a terrific hassle afterwards., sou saw the-—more than one 

picture we had., didn’t you?

A Yeah. ■

Q Shat showed the very first one?

A ' Yeah, you have more?

Q Yeah, wo got a bunch of them now ** Oh, you saw 

all the Life, too, though; didn’t you? Vo got some others» 

Shat was the point. In your previous interview you got to

7^7
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how close

know, Eid

up

0

A

Q

A

to you at that ti®.

^•g tall W?

■^

X don't—X'd have to see his picture

I call you about that deal that

About what?

About this picture I saw?

ho3 you didn't talk to me

to call him

ever

SGT
CCMp

^cAJiT

:i Oil

guy has

hold of it.

7

s Sandlin and—

you night try to

Tod

a phony or he's

to promote the pictv.ro for Koneys or

tiazivS, but he's picture of two

ox nxgnt

might and 1 didn't even know

I don't kao*.

ent nighty

the same place on

about that, and the

second one is on Tues Ga;

^ruax!! people

night that arc there on Tuesday nighty

3^*

owd on Sunday

blows up
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taoso Aco$ and it seciin like he "y^—i'^oii what'I got

ipoii the other■friend of mins, that Sirhan Sirhan and

another guy arc in the crowd both Sunday night and Tuesday 

night at certain thds during the—

SG^ IhciSSO: Shis picture that Dan»“I went 

over and o^sr and ovex’ with, and the—

A You-can only san the top of his head like this. 

SC®, COLLETS3 All you goVs the hairline.

A ■ Yeah., 2 can’t believe that you can pinpoint 

that as Sirhan and say, yeah, that’s Sirhan. ”.Do you think 

cake would give me $5^000 for it?” VIb.cn. a guy says that, 

X figure he’s trying to sell pictures. But it would be 

worth it just to get—there’s a lot of people—give then a 

picture.

Q BY SG?. coaias: « the fellow we^e talking 

about?

A Yeah, yeah, I think he’s phony, trying sonothing. 

I belong to something called The Factory.

Q Yeah, I’ve hoard of it,

A Private club. You’ve got to have a card to get 

in, he called no one night, and he says, "l understand 

/ou X understand you have some friends on Time HagaKine."

23 E just happened to bo with a guy from Timo Kagasine. #*

. 24 l!Xsvo got some great film ths night of the Kennedy ass^ssi-

25 nation, and I think it can be made into money.” X said.

25 "18vo got friends in Time, why don’t you talk to him?"
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So all he really wanted to do was get into Th© factory.. 

See, so X saitt !iWell^ toll his to corn over hero and wo811 

have a drink*11 Sure enough ho coass over., and ho says^ 

"Well# I got sons filSj but I’ll talk to you tow?on/! 

you know* tide's a lot of youngs good-looking girls there 

and everything., and ho just left* You know^ ho was like 

wanted to see in that place *:> you can’t buy anything* St’s 

just on a card^ but it cast ao 2*50 to got him in and all

that "* and then ho. became a very pasty guy* Ke cars© here 

and he says; "I want to show you ry film.” And I says, 

"X don’t want to see your film.” <So he took it down to KU. 

Thon after awhile I decided to look at his film^ and he 

has sor.3 xooople and than ho stopped it and blow it up and ' 

say., ’’Seo.} that’s Sirhons X know it is/5 but then—

Q That lousy film?

A Ze?hj but J. got • to toll you something. Ksmember

X pointed out a guy that throw hippie beads? ■
0 Vr'& ii *> v u «

A Do you know who the guy was that threw hippie

beads?

A Uho was it?

Q. The guy’s nans was Gous ins--Kok an.

A Okayj now^ X want to tell you something. In your 

picture that you huve^-you showed me a picture taken from

up on the podium.—of people in the audience. Thore
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Q BY SGT. l^cW2ni?i: He's oh the stage all teing 

the speech? ■

A Yeah,, he moves from coo side of the stage on the 

other., but 1^6 doesn^t sock to be snapping anything, lie 

docs it the way‘a real photographer would never do it, 

SGT. COI/GINS ; Ec is an amateur fra a local 

college, . . .

A X figured you’d know who he was.

SGT. NacAETEUE? Anybody suspicious., wc know 

who they are,

SGT; COLLITSs Well# this is interesting. You’re 

getting into an area# of course# that X know you consider-- 

put a considerable time-—

A The polka dot girl# rae^or you asked mo if 

there was a girl behind me here?

SGT. COLLXES:' I didn’t# perhaps ho did.

SGT. IhcAESiffils Uh huh.

A Bid 1 see a girl behind ne or a blonde-headed 

girl, You shewed ne a picture of a girl in a polka dot 

dress# a good-looking blonde on a polaroid. Well# 1 said 

X never, saw her. S'u saying it again# X never saw her; 

but from what X understand# there really was a polka dot 

girl that night. Now# X know you can’t say it# but from 

those people that X talked to# these nutty guys# core of 

them might have merit in what th-gr say. Apparently there

hz/Form 618 (R-3-4)
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Doraando? 1

. X knew—

Q HZ SdT. CC&LXXS?/ R&ray/ 03? cosothir/j like that.?

Q . &y StT. KasAi-ThUSs fanny’s friend?

A Ueli; bo called ne. The reason X got connected 

with hira v;a8 he understood that X had Kado a deal vith- this 

guy., tho nutty guy.we just saw in the picture thars, 

Charack, and he says, hl haven8t sgl those films, Do you 

think X could see them?” And X says, "Wio wi^iBXl arc you?” 

Anu lie says, ’’Well, Tioc jhsasiie told ue that X could get” 

—see; X used to be with She. I work with them on certain 

'^Xt?— i“'v' and Gaon l.‘.c* camo and uolu mo the soory ?oovfj 'Gms 

dark-headed girl, not a blonde in a polka dot dress that 

was soon with two dark-complected guys, one of thorn my 

have been Simian^ brother, during the day, and they had 

sciyaci .tn thuu K.jiss-jfL.tox1 all way? and ma-j .no Ghaiigs, m 

his cvm mind, thai there was a tmmtjpo job, no sat&v? 

what doors Simm had gone out—I men what Kennedy had gone 

out, there would have bean somebody there to kill hiu. I 

can't believe all this, and X have to—because they8re­

trying to mho it like John Kennedy's thing which 15vs 

heard everythin:; that Jin Gpmso^k got to say. And now 

it boons like somebody is ranking up the groat second thing, 

you .know, the second double; shooting. Thon, also, the

Form 618 (R-3-4)
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speed of the first bullet between. the first and the second 

bullet, those guys have got lb down to a science where the# 

caw listen to the recordings of this guy uho takes the • 

sound— (phone conversation) Anyway the timing train the 

first bulls^ to the second bullet was longes? than any other 

time of the shooting*

Q 'Illis is on Bobby Kennedy’s shooting?.

A feah*

Q Wo’s got the timing on the sound track?

A Somebody’s got the tape on it* This is— 

Fernando tells moj and they timed it from the first one to 

the second, but I can take tapes ar stop the tape and run 

it, you know, but the interesting thing x;ith the girl in 

the polka dot dress arrived in Los Angeles the day—that 

day, or the day before the Kennedy assassination from another 

city from the Bast Coast,-mostly, she’s—he said "the bag 

woman*!i She brough lots, of money with her* She was seen 

with lots of money*- She was seen in the Ambassador by many 

people* Maks gone around to lots of people and showed them 

this picture he’s got, and they say it’s her* After the 

shooting sho mokes her way out of the hotel and leaves, 

and nobody’s soon her since* ‘That’s his story, but he’s 

got this guy—some guy—who he is ha neves? would tell me/ 

in which the following happened* This guy was picked up 

by this girl, when he picked her, either was trying to set 

this guy up as a, patsy or something, I don’t know* jht in

t// ^
Form 618 (R-3-4)



• • . 17

. 1 the course. ox’ conversation sho . -^.obj to him, "xf you want
2 to soe Senator Kennedy get kil>come to—"
3 ■ • Q K SGT, COLONS? Used the word ’’killed” not

’ 6 shot or anything?

& 5 A • Silled or shot, one of those two words,. Mthox*
6 killed o:-? shotaHelh maybe she didn’t say killed^ maybe

' 7 she Just said shot, You’d have to get him, You know, he's
• 8 very anti-police about telling them anything, he says.

. 8 because they’re always after He, "fhey bug my phone- and

10 all that/’ Md I says, “Well—” ** the FBI and all that.

. 11 ^hoy’re all—I can’t believe it—they all want to play CIA,
‘ 12 and he comes—you know, he came in hero once, and he looks

I3 out the window, and he looks all around and he says, “You
14 sure tho room isn’t bugged?” ^ "Christ sake, if you want
15. to talk, sit here and talk. All I got is ny tape recorder

. 16.. running, see?" And he says, "Have you got that on? I said.
17 "HOo” You know, give mu- that—oh, boy, James Dead stuff.

■ 18 but you’d never know with these nuts—not nuts, but ho wrote
19 a story, and it was in the Hollywood Citizen News, I saw
20 it the other day, "What Happened to the C-irl in the Polka
21 Dat Dress?"
22 Q We saw that.

. 23 A She police and the FBI are really looking for

24 ’em, but they don’t know—

25 Q Ho says nothing in that article, though, '

28 A All he doos the headlines.

Form 618 (R-3-4)
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2
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p^y^z1^ in on.) day^ and Jha sure' it grontly Lio^affcd 

CS'C121<!iU10,.l a 03? vliau dll^y *

A Whether h'?3 Earing id the storey ore not, but two 

gya—oao g^ frou Kevwsoi and one guy Arora sew '&rk Trises 

v?erc so interested in the shxy that they caes out here, 

and with the Shea 21?,gamine Bureau on mishiro Boulevard, 

and X know they spent a lob of vine here investigating 

whether these was a girl in a polka dot—*

Q ^ SGT* nacABkhGhs So you know who the guys 

wara by name?

12 A 2 could find out*

is Q Taub, lot’s got thorn and find out* We'll talk

14 to then because they have probably gone through it pretty

15 gOOd With thWJ,

16 . A Teo ilietK Chio? at kiers knows Fernando* He'd

17
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ha the guy—X don’t know his lost nano, but you see Tine As 

paying his expenses, he’s been all over this dam country, 

To doesn't stay hove, this Fernando, ho goes down to Texico, 

and he geos all over* £ don't know what he dees down there, 

but apparently they're paying bin for sorjotbing. Tine does 

not cone up with noncy «- They have- their own investigator 

and all that* They don’t pay then both, They pay big 

expenses, so they my have sonething.to believe him. Tine 

is a pretty good ragasine, If they believe it, they’ll Go 

it, That’s ubero X would go, Thus nagaainc* Tae Burc-au
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Chie? hero on the story; ££ he811 t&xl you., but this 1 
what Fernando—-and he called me from thia guy’s office: 

the Bureau Chief’s office, and he says, "Bo you know t 

guy?" And 2 said, "^ah," The Bureau Chief’s name 1

kinds of people, you know, 'ever since 2. went to you an 

told all my story down there, I mentioned to one or th 

coney people tuat, you know, x haw. been to the Police 

Department., and this -- You know Bill Turner? He cane 

here yesterday and—" ■

' A --out of a blue sky—Bill Turner ran for Co 

in San Francisco, former FBI agent, former something, 

don’t tnowf -He went from the FBI to another post in t: 

United States Government., like out of the country fir. 

years, then came back, Then he resigned his governse 

post, and ho wont up—he’s an attorney now, but he’s n 

really an attorney, he’s a writer for Bumparts Sagasin 

It’s a way out **

Q Oh yeah, I know the name now. ■ ’
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any conspiracy here in-Los Angeles. That was he was here 

for—I know that because Mark Lane, the writers who Kakes 

softie nice stories, or writes stories, was here with him. 

And apparently.there are a lot of things that Mark Lane 

knows that sort of—he?s an investigator for

Garrison, too, although he says he isn’t; but if you evex1 

ask, he brings out that little thing. New Orleans Parish 

investigators—all these investigators love to carry these 

things,, He was here,-too. Apparently they have been 

working on something, whether it's the blue sty or just 

doing the same thing you are, X don5t know, but he was here. 

Then Garrison camo, then they both came back.

Q BP SGT. BcARTlUl! That was after you were in 

to sea us?

A Oh, yeah. How one of the investigators asked

16 me to come down to Hew Orleans. Garrison would pay my way

17

18

19

20

21

2,2

23

24

25

2G

down. Since then, to tell him what X saw of the Kennedy 

thing, and apparently they’ve got now a substantial amount 

of pictures, too. X don’t know where, I guess they get 

them from the news services, too.

SGT. COLLINS? I»ots of them have been published. 

A But it seems like he was conducting his own 

little investigation down there about Boberb Kennedyss 

awssassmau-'-on and cry rug go imk al, go to,in i^iHr^Ciy u 

assassination. He definitely feels, by the way, the sane

group killed John Kennedy that killed Hebert Kennedy and
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tfeutia Mi'ie? IW«' BtaM^it' Winn Conservatives.; ccase^". 

Uves putting up largo »ats of aaey aad acting through

different people and some way 02? mGtMs? convincing Slrhsii 

S:l«nn to shoot 'bls. or paying Mm off to-shoot hiBs Bat 

he senticwacy one other thing which he- also nations.? one 

.other tiling wMeh he also mentions^ a special bullet that 

Sidra Sirhah used.- It wasn't a common every day’ *22 

caliber pistol that you could walk in the store and got. 

It was a certain type of bullet that wouldn^t cause deep 

damage, How did Simian Sirhan know -about that? "Why would • 

Sirhan Sarben shooting th® gun at a target range a couple 

weds before—X read that la the paper; too5 that be had 

'boon out practicing shooting,

Q BH £G24 Ihc^nB; DiG Ga^Son say that it was 

a special bullet?

A I doagt know how he-"I know he hasn’t got your 

filesand he says it was sous fora of a special bullet 

that certain people know about and others ta‘t# She average 

guy going in off the stroet with a *22 caliber pistol would 

buy ,22 caliber- aaiiaition to fit the qui? hut these bullets 

wore not scalar bullets that you go -off the 'street—you have 

to go ahvnd Co. a sporting goods stars or a special type 

store to got these? bullets. So I don’t' know if thia is' 

true or not; hut I assur© he must know something hocuuta 

he said—and people can direct you to what porting good 

stores to go to buy these bullets3 and he also tied in that
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Hurtin Luther King was killed with a-special type bullet 

out o? that rifle, and he ■says-now why are they all shot with 

special' type bulled^? The 'pose thing with John Kennedy3 • 

he says, who knows? I don’t really want to get that 

involved with him, X got to get this thing off the ground. 

Wo got 2pChhotelso If there was truth in is, if there was 

a plot to kill John Kennedy, and if there was a plot to 

kill King and Robert Kennedy, there are people that X know 

that would love to know about it, and they would do some­

thing on a national level. But people—and I’m talking now 

about Ted Kennedy--they don’t even want to talk about it, 

X was back in Boston/ June 29th, and X vias with Ted Kennedy, 

He doesn’t want to talk about it. He doesn’t—it’s tight, 

When Robert Kennedy didn’t want to talk about John Kennedy, 

his brother being killed, Ted Kennedy didn’t want to—it’s 

the fartherest thing from his mind5 and if there was a plot, 

don’t you.think that these guys would want to know? They 

would be the first- ones to say, God damn it if somebody 

shot my brother, I’d want to know, especially if he was 

going to become president or running for president, and 

especially if any other brother was the president. So X 

think they either eraced it from their mind or these are 

nuts, Lee Harvey Oswald, so is Sirhan Sirhan, But how many 

times does that really happen in our life time that a presi­

dent and a senator in the same family being shot?. It* 

isn’t that coincidental.

1 
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thing—another thingy Sirhah’s brother who was shot at in 
the car by a Volkswagen Bus, E£ero-Bus, X forget, green of'- 

blue Mc?o-Bu2j but a colored bus--that same bus was seen 

at many different places,■ The reason that this guy Fernando 

and some other people say that Sirhan’s brother-~Sirhan 

Bight have Wld his brother,. and nobody else, really viat 

’had happened^ so,therefore,, whoever wanted him taken care 

of would haw taken.care of his brother because they were 

afraid that he might tell- the story that Sirhan had told 

him--what story, who knows, •

Q That doesn’t, make sense, though does it, because-

A Well, why if you’d knock off a brother, then

you’d have Sirhan to contend, with.

Q Sure because then .Sirhan certainly would talk, -

A . Sure, but not only that, why would they.knock 

off the brother? I think maybe the brother even set up 

that story, sou never know. But somebody did shoot, I

18 saw the pictures in the.LA. Times that somebody shot at

19

20

21

22

23

him, how, you ask me what is the most concrete piece—I 

don’t think anybody’s really got anything, I mean ©fall 

S$m’Spade’s walking around and all these James Bondish 

type, I really don’t think--X think they’re all blowing.in 

the wind with some idea that there was some great master

24 conspiracy hatched by the CIA. This is wMi; they want to

25 believe. The Free Press will' put it in every day, The

26 CIA, led by Ultra Right Wing Conservatives, put up the
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money thk Sirhan was a dupe, Nov; 1 disbelieve, that myself* 

1 think that my own opinion is that- Sirhan Sirhan in some 

way might have told somebody else. He may have boon 

involved with somebody else, but X don't think it was con- 

cocteh it vias not a conspiracy behind them, I think that 

if two people get.together and say I"m going to kill you, 

'that's—they conspired to kill you^ that could be the eon- 

•epiracy« And .the other guy, whoever he may be, is scared:1. 

OU u Oa ^i^.1> !iu.HC1 VO du aiA,y Un-illg Qnau yOU XUXgnb kilWi! utouc^ 

1 don't knom The second thing is, and this is another 

thing I've hoards is that Sirhan Sirhan and some people had 

conspired and they had been paid as a group to do it, I . 

don't,know, you know I'm not the FBI or the Los Angeles 

Police Department* I don't think the FBI even knows, Shat 

.VlyJ, (^^'Cii^ bLk'i m Ccilu^ 'Go my house, iJolfs—

SGT, naoA^SSs Right, I think at the time 

right then you didn't remember, and you said you had the 

card, and you were, going to let us know, •

_ _ A I'll toll you why this is an interesting story

■ on Wolfe, Everything comes back to you, 1 have a partner 

who was a former attorney general of the State of Utah in 

this company, and they're Sermons, There's a lot of

y^f
Form 618 (R-3-4)
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don't call eo/I really don’t want to be bothered, but to 

get back to the- answer, I don't think anybody except the 

Police Department or the FBI/ whoever is implicateci, knows 

more than you do. I think it’s a lot of hearsay. I think 

it’s stabbing in the dark trying to make a great story. 

Everybody wants.to make money.’ That’s the whole things 

A can see everybody—-like that Charack, all he could think 

about., “Do you think you can get $5,000? Do you want to 

"buy it for five, and then you can promote“•—I don’t do .

that. I’m in this business. I’m in closed circuit tele­

vision business, and I do news films. To me it’s stupid to 

make money off of this whole deal, and yet plenty of people 

have sold these- pictures you’ve seen for a fortune--because 

it’s a, once-in~a-lifetime shot. But I think it’s all just 

a hunch of hearsay, and-they’re all trying to convince 

everybody else because it-seems like it’s a big circle, 

one guy hears and it goes aruund, and did you hear what he 

said, and yeah—you got these guys,‘these nuts on Channel 

9. 1 used to produce that show, the Bohnaan show. Well,, 

he believes that Sirhan was a plot. He’ll come right out 

oh the air—well, figure all these housewives that are 

frustrated in the daytime—this was our audience because 

I used to sell the times for all these ^ things. You got 

every house in America—in Los Angeles watching him. They 

love the show. He says, "Now,, ladies, you tell your 

husband when he gas home that it-was a conspi??acy to kill
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31

i

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

Robert Kennedy, We know because there’s certainly"—well, 

figure it out, all those people, Then they start getting 

that there was a conspiracy, .but I think you got more 

information than the FBI or anybody, If there was, you’r 

going to put • it out, *

'SGT, COLUMS: Well, I’d hate to think ** such 

as the one you’re talking shouty and— 

A And never brought it forth,

SGT. COHJWS 2 And hid pit from us and never 

brought it forth./

(Overlapping voices)

SGT. GOLLiNS; And crack something wide open.

14 ’ A That’s why I called to your other two police
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officers when this Charack called me for the film, And I 

said I’d even sot it up where they could go with me to look 

at the fils ”* 2 can’t think of his name, Sam said, "Well, 

you go look at it, and if you think it’s good enough, try 1 

and get a copy," And I said, "All right, X will," but I. 

didn’t think it was any good. 2 thought it was just shots 

of film ** this Pakistawian guy that was up on the thing, 

He didn’t have anything except he tried to make it look 

like this is the Charack film, that one head it Sirhan, He 

said, "That’s Sirhan, See his peeking over the crowd?" - 

Well, there are enough people in this community and ths 

country that would believe him and pay a thousand dollars ■
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taps rsc^m xnmraw wm sxchod g0 warn 
8010 HILLCREST W>rb • HOl^WO^ C/&WWA 
TAPED IK BO^ 318, WiSBH CmvgR
VBI)^^^^ JU^Y 1?^ 1968 j. SO'O X\H» ____  
QIHZSTIOKES Kt: SGT^ Le L& SABLIN

SGT* THOMAS
TRANSCRIBED STELLA Co £®, :^WW^

Q M SGT* SWl^ X tons you have given your 

na^u your wights your ago^ end all this js^ Kcw, will

you give ^ to m again boeauge X don*t tons’you.,

A ^eah3 w twe is Richard lubic* L-u-b-i-c* 

Middle initial Go . \ '

Q • V&at doss ths G stand £&r?

A XVa Just; a middle Initial,

Q Okay * and how do you sp^ll tha lust nahc?

. A L-u-b-i-Cp . X live at 2010s 2010 Hillcrest Hoad,

Hollywood 90028, . .

Q

A

telephone there?. . ’ -

Yeah, ^'S^-

Q

A

This a residence?

Yea,

* ^{5^****

A —5927. 46MW-k . .. '• •

Q Your date of btx^h is?

A June 81-^.19370 ■

Q And you tteigh ^ :•/’• ' '

A 210,

Form 618 (R-3-4)
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Q

A

Kay X ace

A 

a

Q ■

How Sall are you?

Six,

Black and browne Bo you haw a driver^ 'License?

(?) forgot; and give bo a ticket (&)» 

'Bis is your, temporary?

> inswfflce went'" up because X got an extra

Q ‘Slianis you, si?. New—

A ■ —let k -say this. There are certain things 

that X won’t toll you because I—I’ve got this confidence^ 

he calls me when he gets to to®, GaMson. I’ll tell you 

as much as X know except certain things.

Q All righto How you have—’prior tot his particular 

time which was what, 3:30, you.have been talking to two of- 

cur mon up in Boob- 803* and tills is in regards to the shooting 

Of Kennedy at th® Ambassador Hotel on June—or the morning 

of June the 5th* were you there at that time?

A fcs«

Q Anu they have been talking to you about the layout 

of the hotel?

A . X vias right next to him.

Q You were right next to him?

A Two steps behind
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'1

2

3

4

5

. 6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

■ 18

19

• 20

21

22

23

24

j 25

26

Q Two steps behind Msu . "

■ Q Two -steps behind him, Well, you have already 

explained your situation to them, and we understand that 

you are acquainted with Jia GgMsan$ the district attorney 

of Kew (Mesi^j Parish or County, whatever they call it, 

down there ahd. that--can you fell us how long you have imom

A .For about—»mll> einGe Deeesfce? of last year,

1 Q BscOsits?? ■

A • Actually about January 1st when-I first actually 

had contact with Misu •

Q ■ ® W, MGs' Of this year? January of ‘63?

Q W 8mEh to, at that Woe ®?o you 

employed by-«

A —by MO- General« ■ . '

Q W W General?

A - ^eah, ' '

Q . ’.When you first met Garrison?

A Well, let re®—-why don’t X tell you the elscu> 

stances?

Q ■ Certainlyo Go ahead,

A X introduced a shop? in Los Angeles on Channel 9 

called Teapc4 It’s a talh-type show which people call in, 

Well, it would be contwWt's a controversy show, One . 

of the big controversial things to the John Kennedy assassi-
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nation, e^that w have people like Kark ■•me who wot® a 

book end other people* It glw ^§Ufl©^ sis about the' 

fennedy thingy so one' time X called Galleon in Mew Orleans* 

2 couldn’t get to Mm, but I talked to his chief investigator 

and said that rue We .a show out in California^ if he ever 

came wWwouxe appreciate coding which ha never 

t1*^/^ ^z^e ^hd’/ VIAS'S*? t<94'y,iv> s'*/?!*o n ii'’eZ'xT‘a^<i^s^i. <; \U*A£ vv h*-rf ^AWwiAV$4> t£f*.vyv4 fjX^®^^ V^ivc^ V. <18t? ^/^A’VCyX^f; • ii^WMinv*! 

in this town, and X’a not going to give you any names because 

J don’t think they really--

Q IMli it doesn’t snake any difference^-

A --that’work as seM^lnwsUgata for-Garrison. 

$W don’t get paid,j they believe that there was a plot^ a 

Conspiracy, Shat8 a how they found Bgar Eugene Bradley out 

here in Mor th Hollywood* Certain newsmen knew who ho was 

and looked at Mm and took pictures of Mm and everything, 

and barren MU and the otlw people-*! think there was 

•mother person* ^se people I became- familiar with and . 

told than because of my show, X would appreciate any help ' 

they could give m—getting. anybody from Garrison’s chaff on 

because it Mk$s for hews* Gh, X used to be with Timo 

Ma,gamine, and X knew Pierre Salinger Quit® Wil* ■ X had Pi?m 

on the show. Ha oasis an and at that time X asked if Jolin-- . 

Robert Kennedy would .run for president, He said, “yes, he 

thought,0 but he had just loft Continental Airlines, so X 

knew southing was afoot« Xn—X guess in February or Karch 

when. Kennedy announced that he would w^ X- called Pierre
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and said I can—thia is.agaMs the- FCC x'ulesj you understand 

because X can't endorse a candidate in producing a television 

show* but I said I would help Ma in all ways X could when 

he came- to Isa Angeles^ X would give him We time on the show 

and help promise any ads or whatever work X could do far 

the Kennedy 'campaign because X wanted Robert Kennedy to be—-- 

ths candidate So X teeas very acquainted with all th®- 

peapls at Kennedy headquarters here, and Brack Kankiewics 

and Fred Mtonj and X went on th® trips with fc, Whenever* 

they came to California^ X got on the plane and would, go 

with Kennedy, ’ ■ ■

Apparently somebody fwm’Garrison's-staff knew that X 

was very close to Pierre Salinger, so one day they had ah 

investigator here frost Garrison's staff who lives in Los 

Angeles« They've had Mm in and out. This guy contacted .me 

and asked me—»now, this was prior to the Indiana campaign, so 

I don’t know (<0 and asked me if X Imw-.Kennedy, and 1 said; 

H^s. X had met Mm; talked to him, boon to a party with 

him, and X -was {Supporting him, ” They asked me if I would go 

to him and then Garris—X said—first of all this investi­

gator contacted me and asked me if X would go to Garrison, 

X mean go to Kennedy and ask Kennedy if he would -give 

Garrison at any place in the country at that point they would 

exchange or he would give Bobert Kennedy all the information 

about Ms Mother.. Well, X don't—X didn’t trust the guy, 

that was the investigator. X trusted hH but, - you know.

Form 618 (R-3-4)



6

i

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

they can tell a different story# so X said# “I have to talk 

to Jim Garrison personally, '* Mow, I had talked to him 

previous to the thing# so Jim Garrison was in Palm Springs# 

so ho called so from Palm Springs*

Q Bf SGT, STH®! Wn was’ this# if you TOmosber?

A * Before the Indiana campaign# bp you5 a have to 

date-^youM have to look up the Indiana campaign* Ha called 

mo from Palm Springs at my te, Ho said—I knew who he was 

•because X x^cogniged him* X also taped the phone call which 

X erased n. He asked, me if X would go to Kennedy and tell him 

exactly what I told hims that ho would give him all the 

evidence of the conspiracy and'who actually killed his 

brother# the actual proof* Well# that mystified me because 

as sort of a newsman and X—net an idea of making money» I 

de^t care about making sway off of It, X wanted to know 

in my own mind if there was a conspiracy# and he had any 

evidence on it, X would much rather look at it myself before 

X go to Kennedy# you know# and become stupid and say to him# 

'^ok# Senator# X know who killed your birther# ” or. put it 

be him* So he in turn sent one of Ms chief investigators 

in Mr®,. X didn^b want to be alone with the investigator 

in ths idea that maybe nobody would believe it# the st ory * 

So X went to a well-knom attorney here in Los Angelos who 

is a good friend of Pierre Salingers# a'good ■ friend of 

Bobby Kennedy * We sat in hia office# arid he showed us X?d 

say 70 percent of the evidence that Garrison has# and told
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us a lot Miro that Garrison would Gho^j except for 10 person 

Garrison has bidder^ that he is w; frightened that he will 

never get to trial# anti the cements wre md® that this 

evidence# if you saw this police officer# it couldn’t be set 

up. Kan® of ^hig.stuff was set up, - .

Q Bat was the attorney's nssp that you*-

A “rhis nsss was Ronald Eack, Bass in ths nine (/* 

Q BY 8®. SArSOt EHW-ltf

A ' Yeah#, new he is the president of the company 

called Who FactoryIt's a nightclub# and Pierre Salinger8s 

partner, You knov?# real good friends# and Ron can-substanti 

ate this story. I don’t know if he wants to get involved in 

it now after Kennedy getting killed# but ho believed the 

story. B{ basically# the story is that a group of people# 

power groups# tinted to get rid of -John Kennedy because he 

stood for certain principles that they didn’t stand for when 

they hated the Catholics, how# you gob to take this in the 

idea that X take it# siOe of the road# and you either 

believe or disbelieve it, or it’s a groat story. A group of 

people# when John Kennedy was elected president# saw that 

he was for more of a peace candidate than a war candidate# 

and if you put together a war jwahine'or on industrial war 

copies machine# a lot of people, want war in thia country 

because it makes^a lot of moneys Therefore# they hated him 

for Easy reasons.* One# he had' mads great inroads with • 

DeG^lle. which was known, X ssan he baa*—Krs. Kennedy went
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over there* and WjIUj you "know* really thought she was 

^g gofest tMng6 He had ssde great inroads with 

Khnwhchc-v^ they had meetings®. Sdrd thing* and a very 

important thing was the oil depletion allowancet John 

Kennedy wtoB to get rid of that* and so did Bobby Kennedy® 

One wook before his assassination* he CBiu^ out and said he 

wuld do something about th® oil depletion allowance® Some 

of the people there involved in Bu--tol^’s mind..are 

^ll*knom oil people® If that depletion ever went* you know* 

ever took the taxes 'from g® of these oil people* they would 

be paying Millons or billions* and they didn^t want-that® 

Md the story gets really involved with high, people in 

government#

Q Ar® their a®s§ mentioned? Are these high people 

named in the evidence you saw?

. • ■ A Well* X know who the conspirators were*, who he 

calls We eomMttee® X mean this is the group he*-I don^t 

think he has the proof to point the finger and say mdid 

it* but he* a got them. U& ©gar ^ger^?adleys He was ' ' 

Ilk® a bookkeeper® W* they h^Ttbree levels* the cosaaittee* 

the bookkeepers and the actual shooters, 2*11 relate the 

whole story to you as X hoard it up to a point* and X’H tell 

you what -X ean^ tell 'you because We guy*has really told 

me a lot* and.2 don Ms know if he’s truthful or not* but-then 

iteo a great story® Xf it is true*.! felt that Bobert

Kennedy should know about it* and that®8 why X wont to Mn>
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but 1*2.1 tell you shat happened* In i960 the national States. 

Hights Farty ms. horned somewhere in south Memphis, 1 think* 

It5a an dte-hats? group* Xt hates the Jewish people, th® 

C&thqXloss it hates 'everybody only pure shite Americans*

Q y SGT. STRONG: I bate to interrupt you,, but 

could we interject in here? ■ Wat is your faith? ' •

A Jewish, '.. ■ ' ‘

• Q ■ Jewish® . • • ’

- A But^ but you got to understand it doesn’t w. ' 

anything to ® about this <5 • . • •

■ Q Okay. - ' ■ ■

A ' Sb® reason Iba saying it is if it—if you 'wanted 

to appeal to we that way, if he said that they hated the 

Jews, it wouldn’t bother Hie because'X have been in this 

business so daw long that really it’s like a police officer, 

you don’t care what the—but this is trues it’s known. Where 

did the National States Bights Party get their sonsy. ,W . 

see, who gi^es them-ail their money? Wil, there are-groups 

of people around this country that finance 'this great, hatred. 

Let’s face it. These little guys that run around with shot­

guns and shoot everybody, they got to be paid. There was 

a document which X saw that Garrison had in i960 that said 

we must eliminate three people, and they were all initialed, 

J^JLf l,&oKt; and B.HXo just on a piece of paper which 

was taken by a certain police department in the South that 

raided the headquarters and took all this hate stuff, and
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